
 

       
2024－25年度香港水球聯賽 

Hong Kong Water Polo League 2024-25 
 

報名表格 
Application Form  

1. 屬會名稱 Name of Club: 
英文 English 

中文 Chinese 

 
  

2. 屬會負責人聯絡資料 Contact Details of Person-in-charge: 

 

 負責人聯絡(一) 1st Person-in-charge 負責人聯絡(二) 2nd Person-in-charge 

姓名 Name   

職位 Position   

聯絡電話 Tel. No.   

電郵 E-mail   

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
附註: 報名表格於填妥後連同報名費(每隊港幣300元) 於 2024 年 8 月 1 日或之前送交中國香港游泳總會 (地址：九龍觀塘海濱道133號萬兆豐 

中心9樓L室)。 
Remarks: Completed application form, entry fee (HKD300/team) should be submitted to the HKGSA office. (Address: Unit L, 9/F, MG Tower, 133 

Hoi Bun Road, Kwun Tong) on or before 1st August 2024. 
 
 

主辦機構 
Organized By: 中國香港游泳總會 

HONG KONG CHINA 
SWIMMING ASSOCIATION 

資助機構 
Subvented By: 

 

負責人姓名 
Name of  

Person-in-charge 

 
負責人簽署 
Signature of  

Person-in-charge 

 
屬會蓋章 

Club Chop 

 
日期 
Date 

For HKGSA Official Use Only: 

Accepted by:  

Date:  

Receipt No:  

聲 明 Declaration: 

本會願意遵守比賽之規章及所有之判決，並同意上述提供之球隊負責人聯絡資料將用作為中國香港游泳總會聯絡之用，與及同
意由中國香港游泳總會發放有關資料予其他參賽球隊作聯絡之用途。 
My CLUB guarantees to obey all the rules & regulations of this competition and the decisions of the relevant committee, 
as well as to agreed that the contact details of our person-in-charge would be made available to HKGSA staff and other 
participating teams person-in-change for communication purposes. 

 



 報名須知 

1. 主辦機構 ： 由中國香港游泳總會主辦、及康樂及文化事務署資助。 
2. 比賽日期 ： a) 2024 年 9 月至 2025 年 3 月期間進行。［如天氣或特殊原因，賽事或有機會延後展開或完結。］ 

b) 聯賽球賽通常安排在週四進行，必要時也會在平日或周六晚間及假期作賽。 
c) 球隊必須遵照賽會所安排之賽程派隊比賽；每隊只能申請改期一次並需提交充分理由。 

3. 比賽場地 ： 灣仔游泳池。 
4. 報名資格 ： 所有註冊屬會皆可報名參賽。 
5. 球員資格 ： a) 所有運動員必須是 2024 – 2025 年中國香港游泳總會註冊運動員，且必須在報名截止日期前完

成有關註冊。 
b) 所有註冊競賽運動員皆可代表屬會參賽。 

6. 比賽組別 ：    男子公開組、女子公開組。 
7. 獎項 : 每組冠、亞、季軍球隊之 13 名球員將獲發獎盃及獎牌。 
8. 費用   ：   參賽費每隊港幣 300 元正。 
9. 報名手續 ： 填妥此報名表格，連同參賽費［請填寫支票，支票抬頭 “HKGSA”］，呈交中國香港游泳總會 

(地址：九龍觀塘海濱道133號萬兆豐中心9樓L室)。所有申請將交由中國香港游泳總會審閱方
決定接納與否，並將於截止報名日期後通知各申請球隊負責人。 

10. 截止日期 ： 2024 年 8 月 1 日 
11. 查詢 ： 2572 8594［馮小姐］/ funnyfung@hkgswimming.org.hk 

 
 

General Information 
 

1. Organization ： Organized by The Hong Kong China Swimming Association (HKGSA), and subvented by 
Leisure and Cultural Services Department (LCSD). 

2. Period of Holding 
 

： a) September 2024 to March 2025 (The League may delay the start or end day 
depends on the weather condition or any other special reasons) 

b) The Competition will be scheduled on Thursday. Weekday or weekend evenings 
or holidays will also be arranged if necessary. 

c) All teams must attend the matches according to the fixture. Each participating 
team may request for the match re-schedule once in this competition with 
adequate reasons submitted. 

3. Venue ： Wan Chai Swimming Pool 

4. Entry 
Requirement    

： All registered affiliated club members in HKGSA. 

5. Players Eligibility ： a) All players must be 2024 – 2025 registered athletes of HKGSA and registration 
to HKGSA must be completed before the closing date of entries.   

b) All athletes must represent a HKGSA affiliated club.  

6. Category ： Men’s Open and Women’s Open 

7. Award : 13 players from the championship, runner-up and third-place teams in each category will 
receive trophies and medals. 

8. Fees ：   HK$300.00 entry fee 
9. Entry Procedure ： Completed application form with entry fee (Crossed cheque is required - payable to 

‘HKGSA’) should be sent to the Hong Kong China Swimming Association Office (Address: 
Unit L, 9/F, MG Tower, 133 Hoi Bun Road, Kwun Tong, Kowloon). HKGSA will notify 
acceptance of entry after the deadline. 

10. Deadline ： 1st August 2024 

11. Enquiry ： 2572 8594 / funnyfung@hkgswimming.org.hk［Ms. Funny FUNG］ 
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